
Van: secretaris molnet <secretaris@molnet.org>  
Verzonden: zaterdag 9 april 2022 19:36 
Aan: Griffie, Gemeente Stichtse Vecht <griffie@stichtsevecht.nl> 
Onderwerp: Jaarverslag 2021 

 

Beste mensen, 
  
Ter kennisneming ons Jaarverslag 2021. 
U wilt wel zo vriendelijk zijn dit mee te sturen naar de raads- en commissieleden? 
Alvast bedankt. 
  
Met vriendelijke groeten, 
Kor Buist 
  



 

 

 

 Jaarverslag 2021 van het MOL 
 

 
Beste mensen, 

 

De Stichting Maarssens Overleg Leefklimaat (het MOL  richt zich in de eerste plaats op de 

LEEFBAARHEID in het gebied van de vroegere gemeente Maarssen. Daarbij ligt de 

concentratie op de grotere kernen Maarssen-dorp en Maarssenbroek. 

Donateurs van het MOL (rond 60) zijn vooral daar te vinden. 

Veel zaken rond de leefbaarheid raken vanzelfsprekend een veel ruimer gebied. 

Net als vorig jaar kon ons bestuur door Corona maatregelen niet zo vaak bijeen komen als we 

zouden willen. Er werden 3 uitgebreide vergaderingen gehouden, waarover wij onze 

begunstigers (en anderen) hebben geïnformeerd via onze Molberichten. Die informatie kunt u 

vinden op onze website www.molnet.org 

 

Enkele onderwerpen die in het verslagjaar vaak gespreksstof vormden in onze vergaderingen 

(en daarbuiten) willen wij in dit jaarverslag noemen. Waarbij wij uiteraard ook onze visie 

vermelden. 

 

Woningbouw, zonder voldoende aandacht voor de gevolgen voor het 

leefklimaat. 
 

We hebben veel gesproken en gecommuniceerd over de grootschalige woningbouwplannen, 

vooral in Maarssenbroek, waar de gemeente binnen de bestaande bebouwing nog zo’n 3500 

woningen wil realiseren. Voor het overgrote deel appartementen met een oppervlakte van 25 

– 60 m2. 

Onze zorg is vooral dat over de gevolgen daarvan onvoldoende in beeld zijn gebracht en dat 

daardoor de kans bestaat dat de gemeente straks geconfronteerd wordt met allerlei problemen 

en onvoorziene uitgaven als gevolg van deze vorm van woningbouw. Zie ook het volgende 

onderwerp. 

 

Inzicht in en overzicht van de bovenwijkse voorzieningen, die door de sterke uitbreiding van 

de bevolking en de vergrijzing noodzakelijk zijn, hebben wij niet kunnen ontdekken. We 

vrezen ook dat hiervoor straks onvoldoende geld én ruimte beschikbaar zal zijn.  

 

We hebben bezwaren gemaakt tegen het plan om vanuit de gemeente forse bedragen 

beschikbaar te stellen aan de planontwikkelingen. Het gaat daarbij om 1 miljoen voor 

http://www.molnet.org/


Planetenbaan en Het Kwadrant en het voor een pro forma bedrag verkopen van de grond 

onder de Maarssenbroekseslag als deze weg zou worden verplaatst. *)  

Het bedrag van 1 miljoen is gekoppeld aan een rijksbijdrage tot eenzelfde bedrag. 

Die bijdragen zouden kunnen worden benut om de kosten van ”binnenplanse” voorzieningen 

te dekken. Dat zijn voorzieningen die direct gekoppeld zijn aan het kunnen wonen. Het gaat 

dan niet alleen om zaken als riolering en andere nutsvoorzieningen, maar ook om de 

bereikbaarheid van de woningen en voldoende parkeergelegenheid. Dergelijke kosten worden 

normaliter vanuit de planexploitatie bekostigd. Dat is ook wettelijk verplicht.  

In de gebieden Planetenbaan, het Kwadrant en de wijk Haagstede zijn de kosten voor de 

bereikbaarheid relatief duur, zeker als het gaat om de verbindingen voor langzaam verkeer. 

Daar staat echter tegenover dat de investeringen kunnen worden verdeeld over duizenden 

woningen. 

Het ligt anders bij de bovenwijkse voorzieningen. Voorzieningen die voor de leefbaarheid 

nodig zijn en waarvan niet alleen de “nieuwe” bewoners kunnen profiteren. Veel gemeenten 

hebben een fonds daarvoor, waarin ontwikkelaars van woningbouw verplicht een bijdrage 

moeten storten. 

Ter illustratie hoe het ook kan: voor de wijk Bezuidenhout in Den Haag is een 

Leefbaarheidsmonitor bedacht, aan de hand waarvan men vrij nauwkeurig kan zien welke 

voorzieningen er bij groei van het aantal inwoners nodig zijn. 

 

*) Op het moment dat dit jaarverslag wordt geschreven is de situatie inmiddels weer veranderd. De aanvraag om een 

rijksbijdrage is afgewezen en besloten is de Maarssenbroekseslag te handhaven. 
 
Effecten eenzijdige woningbouw. 
 

Zorgen maken wij ons ook over de vrij eenzijdige woningbouw in Bisonspoor, Planetenbaan 

en Het Kwadrant: Vrijwel allemaal niet bepaald ruime appartementen. Daarmee lijken ze 

voornamelijk geschikt voor ouderen en starters en daar zal best belangstelling voor zijn. Maar 

hoe verder als de ouderen niet meer zelfstandig kunnen wonen en starters een gezin vormen. 

Voeg daarbij de ontwikkeling van het thuiswerken. Er zal (nog) meer vraag naar ouderenzorg 

komen en ook naar grotere woningen voor de “doorstarters”.  

Afstemming is noodzakelijk van het (toekomstig) profiel van de woningzoekende en het 

aanbod van woningen en voorzieningen. 

 

Omgevingsvisie 
 

In het verslagjaar is een omgevingsvisie voor de gemeente ontworpen. Die visie geeft in grote 

lijnen aan in welke richting de gemeente zich wil ontwikkelen. Wat woningbouw betreft ziet 

het gemeentebestuur ruimte voor nieuwbouw in de omgeving van het station Breukelen. 

Kleinere dorpen krijgen ruimte voor enige nieuwbouw, vooral ook om de leefbaarheid zoveel 

mogelijk op peil te houden. 

 

 

Voor meer informatie over deze onderwerpen verwijzen we naar de Molberichten op onze 

website: www.molnet.org      

mailadres: secretaris@molnet.org 

 

 

http://www.molnet.org/
mailto:secretaris@molnet.org


     

     

Financieel overzicht 2021    

     

Inkomsten      Uitgaven   

          

Saldo 01-01-2021 1060,92   Bankkosten 146,60 

Donateursbijdrage 565,00   Website 163,33 

      Attentie:Bloemen 11,95 

          

      Eindsaldo 1304,04 

Totaal 1625,92     1625,92 

     

Saldo 31-12-2021 Rekening 862,29   

  Kwartaalrek. 441,75   

  Total 1304,04   
 

 

Tot slot: 
 

Het jaar 2021 was door corona een bijzonder jaar. Voor velen ook een situatie waarin zaken 

opnieuw beschouwd werden, andere werk- en overlegmethoden zijn ontstaan enz. Ook het 

bestuur van het MOL is in zo’n modus geraakt en heeft zich bezonnen op een/de toekomstige 

werkwijze. Daarover zullen wij u binnenkort berichten. 

 

 

Met vriendelijke groeten, 

namens het bestuur van het MOL 

 

Jack Ruibing, voorzitter 

 

 

 

 
 


